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Noortevolikogu liikmed kinnitasid ühehäälselt päevakorra.

1.ENL-i projekt/noorteseminari teine osa

Antsla  noortevolikogu liikmed plaanivad teha projekti  noorteseminari  teise osa korraldamisele,
mis  oleks  suunatud  Antsla  valla  noortele.  Toimumisajaks  oleks  8.-9.  november,  kohaks  oleks
Tsooru kultuuri – ja rahvamaja.

Antsla  noortevolikogu  liikmetel  tekkis  mõte  kutsuda  seminarile  Kalle  Jürgenson,  kes  räägiks
Antsla Gümnaasiumi tuleviku plaanidest, KSK uus noorsootöötaja, kes räägiks oma plaanidest,
kellegi Antsla TV liikmetest rääkima- Antsla TV loomisest ning Liivia Rebase, kes räägiks Antsla
Gümnaasiumi traditsioonidest.
Plaanis on teha valla töötajatega maailmakohviku meetodil arutelu erinevate teemade üle.

AVNVK liikmed sooviksid läbida seminaril avaliku esinemise koolituse

OTSUS: Antsla valla noortevolikogu korraldab noorteseminari teise osa, mis toimub 8.-9. 
novemberil 2014.



2.Artikkel Antsla valla lehte

Noortevolikogu liikmed plaanivad kirjutada Antsla Valla lehte viimastest sündmustest artikli.

OTSUS: Ferdinand Rauba kirjutab Antsla valla lehte artikli.

3. Noortevolikogu valimiste viimane korralduslik arutelu

Antsla valla noortevolikokku kandideeris 9 inimest, seetõttu valimisi ei toimu.

4.Tulevikus kultuurimajja Noortekohvik

Antsla noortevolikogu liikmed arutlevad noortekohviku loomise üle.

OTSUS: Antsla noortevolikogu liikmed pooldavad kultuurimaja noortekohvikut, kui see toimub 
kaks korda kuus.

5.Muud küsimused

Egely Pruuli räägib käigust Tallinnas „ LYV League of  Young Voters“ noortekonvrentsil.

Egely Pruuli: Võiksime teha noortevolikogu liikmetele särgid ning juhatusele dressipluusid.

Egely Pruuli annab tagasisside haridus – ja kultuurikomisjonis räägitust ning mänguväljaku 
planeerimisest.

OTSUS: Noortevolikogu liikmete arvates võiks olla mänguväljak lillepoe „Vesiroos“ taga.
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